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Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Komisja Komunalna 

Protokół nr 6 

VI Posiedzenie w dniu 17 czerwca 2019  
Obrady rozpoczęto 17 czerwca 2019 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:33 tego samego 
dnia. 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum. Czas rejestracji: 00:00 – 01:13 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Basarab 
2. Krzysztof Psykała 
3. Andrzej Staszak 
4. Jolanta Szymczak 

Nieobecna Anna Sianos 

Przewodniczący komisji przedstawił porządek posiedzenia komisji. 

Przerwa: 01:48 – 03:04 

2. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze 
wewnętrznej – „Wichrowe Wzgórze”. Czas rejestracji: 03:04 – 04:22. 
 
Projekt uchwały przedstawiła Inspektor IK Magdalena Karwas. 

Dyskusja – brak. 
 
Głosowano w sprawie pozytywnej opinii w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej 
na drodze wewnętrznej – „Wichrowe Wzgórze”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Andrzej Basarab, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 
NIEOBECNI (1) 
Anna Sianos  
 
3. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze gminnej – 
„Olszyńska”. Czas rejestracji: 04:23 – 07:01 

Projekt uchwały przedstawiła Inspektor IK Magdalena Karwas. 
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Wyjaśnień odnośnie rozpoczęcia ulicy udzielił Inspektor Stefan Jagiełowicz.  

Głosowano w sprawie pozytywnej opinii w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej 
na drodze gminnej – „Olszyńska”. 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Andrzej Basarab, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 
NIEOBECNI (1) 
Anna Sianos  

4. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze 
wewnętrznej – „Nadmorska”. Czas rejestracji: 07:10 – 08:39 

Projekt uchwały przedstawiła Inspektor IK Magdalena Karwas. 

Dyskusja – brak.  

Głosowano w sprawie pozytywnej opinii w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej 
na drodze wewnętrznej – „Nadmorska”.  
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Andrzej Basarab, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 
NIEOBECNI (1) 
Anna Sianos  
 
5. Ocena propozycji lokalizacji handlowych przedstawionych przez Wójta Gminy. Czas 
rejestracji: 08:40 – 14:13 

Kierownik referatu GNP Ewa Ostrowska poinformowała o ilości podpisanych umów na 
lokalizacje związane ze sprzedażą zabawek dmuchanych, sprzedażą waty cukrowej, 
malowaniem tatuaży. Powiadomiła, że oddano w dzierżawę teren parkingu przed kościołem 
na rzecz Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji oraz o zawartych wieloletnich umowach min. 
park linowy, lokal położony przy GOK, umowy na posadowienie bankomatów. Powiadomiła, 
że zgłaszają się osoby na handel obnośny - bez możliwości sprzedaży napojów alkoholowych. 

Dyskusja dotyczyła umów na odbiór odpadów na punkty handlowe.  

6. Zajęcia pasa ruchu drogowego na cele handlowe. Czas rejestracji: 14:14 – 18:39 

Informację przedstawił Inspektor Stefan Jagiełowicz, poinformował o targowisku na parkingu 
przed kościołem,  

Dyskusja dotyczyła zajęcia pasa ruchu drogowego – wystawianie stolików, stojaków z 
pocztówkami, kontroli stoisk handlowych niemających zezwolenia na handel. 
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7. Wolne wnioski. Czas rejestracji: 18:40 – 32:20 

Radny Andrzej Basarab poruszył temat przepustu na drodze Kukinia Dygowo, prac 
wykonanych przez Zarząd Dróg oraz dziury w drodze na skrzyżowaniu skręcając z ulicy 
Rolnej do Kołobrzegu. 

Inspektor IK Magdalena Karwas zasugerowała napisanie interpelacji w tej sprawie. 

Radny Andrzej Basarab złożył wniosek formalny, aby zwrócić się do Zarządcy drogi krajowej  
o naprawę drogi.  

Głosowano w sprawie wniosku formalnego, aby zwrócić się do Zarządcy drogi 
 o naprawę.  
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Andrzej Basarab, Krzysztof Psykała, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 
NIEOBECNI (1) 
Anna Sianos  

Przewodniczący komisji Andrzej Staszak poruszył temat naprawy drogi naprzeciwko Państwa 
Zielińskich w Kukince, po ostatnich deszczach kałuże stoją, woda jest odprowadzana, ale nie 
spełnia to funkcji, droga jest zapadnięta, jest powyrywany asfalt. Wnioskował o naprawę 
drogi. Radny Basarab zasugerował, aby pracownik udał się w teren i ocenił sytuację.  
 

8. Zamknięcie posiedzenia. Czas rejestracji: 32:20-32:39 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący komisji zamknął 
VI posiedzenie komisji Komunalnej.  

 

 

Przewodniczący Komisji Komunalnej  
Rady Gminy w Ustroniu Morskim 

Andrzej Staszak 

  

 
Przygotował(a): Joanna Korczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


